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UPEC | 中国城市停车产业贸易平台
UPEC  |  A Trade Platform of Urban Parking Industry in China

随着城镇化的快速发展，居民生活水平不断提升，城市小汽车保有量大幅提高，停车设施供给不足问题日益凸显，挤占非

机动车道等公共资源，影响交通通行，制约了城市进一步提升品质和管理服务水平。吸引社会资本、推进停车产业化是解决城

市停车难问题的重要途径，也是当前改革创新、稳定经济增长的重要举措。

据统计，截至2018年6月底，中国机动车保有量达3.19亿辆，其中汽车2.29亿辆，2018年上半年新注册登记汽车达1381万

辆，保持持续快速增长。全国有58个城市的汽车保有量超过百万辆，较去年同期增加9个城市，其中26个城市超过200万辆，

北京、成都、重庆、上海、苏州、深圳、郑州等7个城市超过300万辆。

为加快智慧城市建设，智能交通发展，推动城市停车产业有序发展，改善与治理城市“停车乱、停车难、交通拥堵”的现

象，交流与展示城市停车解决方案，在中华人民共和国住房和城乡建设部、中国国际贸易促进委员会指导下，由中国城市公共

交通协会、中国重型机械工业协会停车设备工作委员会、中国市政工程协会城市停车分会、中国国际贸易促进委员会建设行业

分会等单位联合主办，北京泰格尔展览有限公司承办的“2019中国国际城市停车产业博览会”（英文：Urban Parking Expo 

China 2019，简称：UPEC 2019）定于2019年3月26-28日在北京·中国国际展览中心（静安庄馆）隆重举办。

UPEC专注于城市停车产业的科技创新发展，通过会展联动，汇集行业优势资源体系，展示停车产业的创新技术、产品和

商业模式，致力于打造全球影响力的停车产业会展贸易平台，助力企业提升品牌价值，开拓全球市场。

Rapid urbanization and continuously improved of living standards of residents brings not only substantial increase in the 

number of cars being owned in cities, but also the obvious shortage of parking facilities. The latter results in serious occupation 

of public resources like non-motor vehicle lanes. This affects transportation conveniences and restricts further improvement of 

urban quality and management service level. Therefore, attracting social capital and promoting parking industrialization are 

important ways to solve the urban parking problem, and also important measures for reform, innovation and stable economic 

growth.

According to some statistics, by the end of June 2018, the number of motor vehicles in China has reached 319 million, includ-

ing 229 million automobiles, and in the first half of 2018, the number of newly registered vehicles is 13.81 million, seeing a 

sustainable and rapid growth. In China, there are 58 cities where the number of vehicles exceeds one million, with a 

year-on-year increase of 9 cites, including 26 cities having more than 2 million vehicles, and 7 cities (Beijing, Chengdu, 

Chongqing, Shanghai, Suzhou, Shenzhen and Zhengzhou) having over 3 million vehicles.

In order to speed up the construction of smart cities, develop intelligent transportation, promote orderly development of the 

urban parking industry, improve and control “parking disorder, parking difficulty and traffic congestion”, and exchange and 

display our urban parking solutions, the Urban Parking Expo China 2019 (UPEC 2019), Under the guidance of Ministry of 

Housing and Urban-Rural Development (MOHORD) And China Council for the Promotion of International Trade(CCPIT) , 

jointly organized by the China Urban Public Transport Association, China Municipal Engineering Association Branch of Urban 

Parking, China Parking System Manufacturers Association of China Heavy Machinery Industry Association (CHMIA), 

Construction Industry Sub-Council CCPIT and other institutions, undertake by Beijing Tiger Exhibition Co. Ltd., is scheduled to 

be held at China (Beijing) International Exhibition Center (Jinganzhuang) on March 26-28, 2019.

UPEC, by focusing on technological innovation and development of the urban parking industry, brings together advantageous 

industrial resources, demonstrates innovative technologies, products and business models of the industry via the synergy of 

the Expo, and is committed to building a globally influential trading platform of urban parking industry, to promote the brand 

value of enterprises and expand the global market.
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源自行业，服务行业！
From the Industry, For the Industry!



举办城市——北京
Host city - Beijing

国家首都

The capital of China

世界城市，国际交往中心

A world city and an international 

exchange center

政治、经济、文化、教育、科研、交通中心

A political, economic, cultural, educational, R&D and traffic center

汽车保有量600万辆，位居全国第一

Having 6 million cars, ranking first in 

the country

第一批城市停车场试点示范城市

Among the First Batch of Urban 

Parking Model Cities
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1场高层论坛
1 High-level Forum

国际、政府、产业、学术、研究、金融、运营管理的权威人士汇聚，核心输出停车产业政策导向和战略观点。

Authorities from overseas, governments, industries, academic circles, research field, financial sectors and operation 

management field gather together to come up with policy guidance and strategic views about the parking industry.

5场专题会议
5 Industry Forums

产业细分领域的热点话题思维碰撞，深入探讨行业发展发向。

Brainstorming on hot topics in industrial segments and in-depth discussion about the development of parking industry

10+场新技术、新产品发布会
10+ Releases of New Technologies and Products

停车企业的新技术、新产品通过会展平台对外发布，互相借力，扩大影响力。

Some parking enterprises will release their new technologies and new products through the Expo to promote each other and 

expand their influence.

国际交流，行业互动

International Exchange， Industry Interaction

会展联动，汇集行业优势资源，构建停车产业大生态

Leading Trade Fair with Expo & Forum, combined resourc-

es and build up macro-ecosystem  of the parking industry

智慧停车，智能交通，智慧城市

Smart Parking，Intelligent Transportation，Intelligent City

政策解读、报告发布、技术交流、贸易洽谈、品牌推广大平台

A platform for policy interpretation, report release, technical 

exchange, trade negotiation and brand promotion

中日停车技术交流

Sino-Japan Parking Technical Exchange

中德停车技术交流

Sino-Germany  Parking Technical Exchange

智慧停车产业发展报告

Development report on Smart Parking Industry

智慧城市停车对话

 Intelligent City Parking Dialogue

中国城市公共交通协会城市停车分会成立大会

Founding Conference of China Urban Public Tranport 
Association Parking Industry Commission

停车产业金融合作

Financial cooperation of parking industry

物联网+智慧停车

Internet of things + Smart parking

PPP停车项目创新模式

PPP project - Innovation model

公交场站立体车库技术交流

Technology Conference of Stereo Garage in Bus Station

停车产业新技术、新产品发布

Release of New Technologies and new products of the 
Parking Industry

主要议题（拟）
Main Topics (Proposed)

会展联动，强势推动停车产业快速发展！
Leading Trade Fair with Expo & Forum, promoting the fast 
development of the parking industry!03

超级论坛——国际停车北京峰会2019
Super Forum - International Parking Industry Summit Beijing 2019



主办单位
Organized by
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中国城市公共交通协会成立于1992年，是民政部注册的国家一级社团组织。本会原隶属于住房和城乡建设部，现由中央和

国家机关工作委员会管理。中国城市公共交通协会是从事城市公共交通领域的设施服务、客运服务、货运服务、停车服务、技

术服务以及信息服务的行业组织，目前服务会员1000余家。

Founded at 1992, China Urban Transport Association (CUPTA) is a national-level association registered at Ministry of Civil Affairs. Originally 

connected to Ministry of Housing and Urban-Rural Development, association now is supervised by the Working Committee of Central and 

State Organ. CUPTA is an industrial organization that is engaged in the facility services, passenger services, freight services, parking 

services, technological services and information services, having more than 1000 members.

Beijing Tiger Exhibition Co., Ltd. is mandated from the Construction Industry Sub-Council，CCPIT to organize and operate related 

exhibitions.

北京泰格尔展览有限公司承担中国国际贸易促进委员会建设行业分会国内会展相关业务。

BeiJing Tiger Exhibition Co., LTD.

办

中国重型机械工业协会停车设备工作委员会是中国重型机械工业协会的分支机构，现有会员单位350家，包括了中国境内

从事机械式停车设备设计、制造、安装、维修的主要企业、配套产品生产企业以及科研院所、停车场管理公司等。同时，工作

委员会是国家质检总局核准的国家级特种设备制造许可鉴定评审机构。

Approved by the Ministry of Civil Affairs, China Parking System Manufacturers Association is a national community organization voluntarily 

formed by more than 350 domestic enterprises and institutions, including enterprises engaged in parking equipment design, manufacturing, 

installation and maintenance, parking management, and parts production. Also we are the national special equipment manufacturing 

license appraisals and reviews agency approved by the AQSIQ.
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中国国际贸易促进委员会（简称：中国贸促会）成立于1952年，是全国性对外贸易投资促进机构。

中国国际贸易促进委员会建设行业分会在中华人民共和国住房和城乡建设部和中国国际贸易促进委员会的直接领导下开

展工作。与各有关国际组织、各国各地区贸易投资促进机构、商协会组织和工商企业界建立了广泛联系，促进对外贸易、双

向投资和经济技术合作；推进与境外对口机构机制化合作；接待境外高层次经贸代表团来访，组织中国经贸代表团出访；举

办和组织企业参加经贸展览会、论坛、洽谈会及有关国际会议等。

Founded in 1952, China Council for the Promotion of International Trade (CCPIT) is a national foreign trade and investment 

promotion agency.

The Construction industry Sub-Council of the CCPIT works under the direct leadership of the Ministry of Housing, Urban and 

Rural Development of the People's Republic of China (MOHURD) and the CCPIT. It has established extensive contacts with 

relevant international organizations, trade and investment promotion agencies, trade associations and business circles in 

various countries and regions to promote foreign trade, bilateral investment and economic and technological cooperation; to 

promote institutional cooperation with counterparts abroad; to receive visits from high-level foreign economic and trade 

delegations’ visits and to organize Chinese economic and trade representatives; organize enterprises to participate in 

economic and trade exhibitions, forums, seminars and related international conferences.

China Municipal Engineering Association Branch of Urban Parking

中国市政工程协会城市停车分会是中国市政工程协会的二级组织,是服务从事城市停车场投资建设、规划设计、信息技术

和运营管理机构的专业分会。

城市停车分会的宗旨：贯彻执行党和国家关于城市静态交通和停车产业发展的方针政策; 服务我国从事城市停车场投资建

设、规划设计、信息技术和运营管理的企业; 推动停车行业向资本化、规范化、智能化、信息化的方向发展；组织停车行业国

内同行间的交流和培训；制定行业标准、研讨行业政策，提高城市停车场建设和管理水平；促进停车产业形成和发展，助力城

市静态交通和停车问题的改善，为城市现代化建设作出贡献。

Being the secondary organization to the China Municipal Engineering Association, Branch of Urban Parking Branch is a specialized 

branch engages in investment and construction of urban parking place, planning and designation, information technology as well as the 

operation and management. Our spirit is:

The principles of Urban Parking Branch includes following aspects:

To implement the government and national policy on urban static traffic and parking industry development. 

To serve the enterprises that engage in the investment and construction on the urban parking place, planning and designation, informa-

tion technology as well as the operation and management.

To promote the development of the parking industry on capitalization, standardization, intellectualization and informatization.

To organize the exchange and training activity among national peers of parking industry. 

To establish industrial standard and discuss industrial policy, working on the improvement of urban parking place construction and 

managerial level.

To propel the formation and development of parking industry by improving the urban static traffic and parking issues, contributing to the 

urban modernization construction.



智慧停车
Smart Parking

智慧停车APP、智能停车咪表、道路停车车载标签、手持终端/POS/PDA、地磁、车位信息传输系统、视频

车位监测终端等。

Smart parking APPS, intelligent parking meter, vehicle-mounted road parking tag, handheld terminal / POS / 

PDA, magnetometer, parking information transmission system, video parking monitoring terminal, etc. 

停车场收费及管理系统
Parking Charge and Management System

票卡系统、车牌识别系统、车位引导/反方寻车、ETC/RFID不停车系统、停车场APP、道闸、车辆检测器、

自助/手续缴费机、车位探测器、车位指示灯等。

Ticket-card system, license plate recognition system, parking space guidance / anti-direction search, ETC / 

RFID non-parking system, park APP, barrier gate, vehicle detector, self-service / charging machine, parking 

space detector, parking space indicator, etc.

机械式停车设备及配套零部件
Mechanical Parking Equipment and Accessories

垂直升降类车库、简易升降类车库、平面移动类车库、垂直循环类车库、巷道堆垛类车库、水平循环类车

库、多层循环类车库、汽车升降机等；传动系统、安全防护、控制系统、钢结构、载车板、停车机器人等。

Vertical lifting garage, simple lifting garage, horizontal moving garage, vertical circulating garage, roadway 

stacking garage, horizontal circulating garage, multi-floor circulating garage, autolift, etc. Transmission 

system, safety protection, control system, steel structure, vehicle-carrying plate, parking robot, etc.

停车场设施
Parking Facilities

充电/换电设备、停车检测保养设备、升降路桩、车位锁、环氧地坪、护栏、岗亭、划线设备、减速带、路

堆、车棚、电子标牌、停车棚等。

Charging/alternating equipment, parking detection and maintenance equipment, lifting piles, parking locks, 

epoxy floor, guardrails, guard posts, marking-out equipment, speed bumps, roadway stacks, carports, 

electronic signs, parking sheds, etc.

展品范围

Scope of Exhibition
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京津冀地区的5000家停车场公司和4000家物业公司将受邀参观UPEC2019，

与展商供需交流。

+5,000 parking companies and +4,000 property management com-
panies in Beijing, Tianjin and Hebei will be invited to visit UPEC 
2019 and exchange supply and demand with exhibitors.

观众群体

Visitors
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政府、产业、学术、研究、金融、运营

等行业的权威人士；

Authorities from sectors like govern-

ment, industry, academic circle, R&D 

field, finance, and operations.

银行、证券、融资租赁、保险、城投、交投

等金融机构；

Financing institutions, such as banks, 

securities, financial leasing, insurance, 

urban investment, and logistic Investment.

行业组织、城市规划、设计院、研究所、

大学等学术和科研单位；

Academic and R&D institutions such as 

industry organizations, urban planning and 

design institutes, research institutes, and 

universities;

停车场、汽车、公交、物业、物流等行业的

企业；

Enterprises in industries like parking lot, 

automobiles, buses, properties, and 

logistics;

电视台、报纸、杂志、网站等媒体机构。

Media organizations such as TV stations, 

newspapers, magazines, and websites.



2019第四届中国国际电动汽车充电基础设施展览会
EV Charging Expo China 2019

发展电动汽车是落实国家能源战略、大气污染防治计划和节能减排的重大战略举措，充电基础设施作为电动汽车的重要保

障设施，其发展水平直接影响电动汽车产业发展速度和质量。

为响应十九大报告关于“坚持全民共治、源头防治，持续实施大气污染防治行动，打赢蓝天保卫战”的总体要求，着力解决

能源结构、交通结构等问题，大力推动我国电动汽车充电基础设施建设，提高充电基础设施发展质量，促进电动汽车产业健康

发展，由中国城市公共交通协会、中国电动汽车充电基础设施促进联盟、中国国际贸易促进委员会建设行业分会等单位共同主

办，中国城市公共交通协会充电设施分会、北京泰格尔展览有限公司共同承办的“2019第四届中国国际电动汽车充电基础设施

展览会”定于2019年3月26-28日在北京中国国际展览中心（静安庄馆）隆重举办。

Developing electric vehicles is a major strategic initiative to implement the national energy strategy, air pollution control plan 

and energy conservation and emission reduction plan. As an important guarantee facility for electric vehicles, the charging 

infrastructure can directly affect the development speed and quality of the electric vehicle industry.

In response to the general requirements in the reports of the 19th National Congress that “We will get everyone involved in 

improving the environment and address environmental issues at the root. We will continue our campaign to prevent and control 

air pollution to make our skies blue again”, and in order to spare no effort to solve problems related to energy structure, traffic 

structure and the like, vigorously promote the construction of EV charging infrastructure in China, improve the quality of 

charging infrastructure development and promote the healthy development of the EV industry, the 4th EV Charging Expo 2019, 

jointly organized by the China Urban Public Transport Association, China Electric Vehicle Charging Infrastructure Promotion 

Alliance, China Council for the Promotion of International Trade (CCPIT) Construction Industry Sub-Council and other institu-

tions and jointly sponsored by China Urban Public Transport Association Charging Infrastructure Commission and Beijing Tiger 

Exhibition Co., Ltd., is scheduled to be held at China (Beijing) International Exhibition Center (Jinganzhuang) on March 26-28, 

2019.

同期举办

In Conjunction With
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中国城市公共交通协会充电设施分会年会 
Annual Meeting of China Urban Public Transport Association Charging Equipment Committe
第二届中国城市交通充电设施论坛
The 2nd China Urban Transport Charging Infrastructure Forum
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收费标准
Exhibition Booths Package

通道空地：
Open space : 

境内企业
Local Enterprises

境外企业
Overseas Enterprises

标准展位： 
Standard exhibition booth: 

标准展位包括：标准展位(长3米×宽3米×高2.5米)、三面围板(白色)、公司中英文楣板、1个电源插座(5001W以内)、2支

射灯、1张咨询台、2把折椅、地毯、垃圾篓、展位清洁和安保等。

Standard booths will be provided with: standard booth (L 3m x W 3m x H 2.5m), three-sided enclosure (white), Chinese and 

English exhibition lintel for company name, 1 power socket (within 500W), 2 spotlights, 1 information desk, 2 folding chairs, 

carpets, garbage bins, booth cleaners, guards and other facilities.

人民币1,280元/平方米
RMB1,280 / ㎡ 欧元：260元/平方米 

EUR:260/㎡

美元：294元/平方米

USD：294/㎡
人民币12,800元/9平方米
RMB 12,800 / 9 ㎡

户外展区

Outdoor Exhibition Area 

综合办公楼

Office Building综合办公楼

Office Building

中国国际展览中心（静安庄馆）平面图 
China International Exhibition Center (Jinganzhuang) Floor Plan

展览面积：20000+平米，展商：300+家，观众：15000+人
会议发言嘉宾：100+人，参会代表：1000+人
Exhibition area：+20000 Sqm，Exhibitors：+300，Visitors：+15000
Speakers：+100，Conference attendees：+1000

地址：北京市朝阳区北三环东路6号

Address: No. 6 East Beisanhuan Road, Chaoyang District, Beijing 



中国城市公共交通协会

China Urban Public Transport Association

中国重型机械工业协会停车设备工作委员会

China Parking System Manufacturers Association，CHMIA

中国市政工程协会城市停车分会

China Municipal Engineering Association Branch of Urban Parking

中国国际贸易促进委员会建设行业分会

Construction Industry Sub-Council，CCPIT

住房和城乡建设部

Ministry of Housing and Urban-Rural Development (MOHURD)

中国国际贸易促进委员会

China Council for the Promotion of International Trade (CCPIT)

中国电动汽车充电基础设施促进联盟

China Electric Vehicle Charging Infrastructure Promtion Alliance

中国国际贸易促进委员会电力行业委员会

Electric Power Industry Office，CCPIT

www.urbanparkingexpochina.cn

北京泰格尔展览有限公司

Beijing Tiger Exhibition Co., Ltd.

联系人：李瑞峰 先生

Contacts：Mr. Li Ruifeng

电话/Tel：+86-10-84600968

邮箱/Email：info@tigerzl.com

主办单位 
Organized by

指导单位 
Guiding unit

人民日报《中国城市报》社

《China City News》People's Daily

战略合作 
Strategic Partners

中国城市公共交通协会城市停车分会（筹）

China Urban Public Transport Association Urban Parking 
Industry Commission

中国城市公共交通协会充电设施分会

China Urban Public Transport Association Charging Infrastruc-
ture Commission

北京泰格尔展览有限公司

Beijing Tiger Exhibition Co., Ltd.
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联合主办
Co-Organizers

金地停车集团

Kingdy Parking Group

能源行业电动汽车充电设施标准化技术委员会

Standardization Technical Committee on Electric Vehicle 
Charging Infrastructure of National Energy Administration
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www.cnparking.org


